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PROTOKÓŁ Nr XXXIII/08 
z sesji Rady Gminy Ornontowice, która odbyła si ę w dniu 29.12.2008r. 

w godz. 15 15 – 1810 w sali konferencyjnej Rady Gminy. 
 
 
Obecni według załączonej listy obecności - załącznik nr 1, 2, 3 do protokołu. 
 
Ad. 1 i 2 
Przewodniczący Rady Gminy powitał obecnych na sesji radnych, stwierdzając, Ŝe na 
ustawowy stan 15 radnych obecnych jest 15, co stanowi sesję prawomocną do 
podejmowania uchwał. Przewodniczący powitał równieŜ serdecznie zaproszonych na 
sesję gości, szczególnie przedstawicieli Stowarzyszenia Dalekowschodnich Sztuk 
Walki „TAO” - Katarzynę Muras oraz Mirosława Barszowskiego (zgodnie z listą 
obecności).  
 
W dalszej kolejności przeszedł do odczytania porządku obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Uwagi do porządku obrad.  
3. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
4. Podsumowanie działalności Rady Gminy za 2008r. 
5. Informacja o realizacji uchwał i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy 

między sesjami. 
6. Informacja Wójta i Skarbnika Gminy o sytuacji finansowej Gminy. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu, 
b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu, 
c) zmiany Planu Odnowy Miejscowości na lata 2008-2014 – Gmina 

Ornontowice, 
d) przystąpienia Gminy Ornontowice do projektu pn. „Budowa 

zintegrowanego systemu zarządzania Gminami Powiatu Mikołowskiego i 
Powiatem Mikołowskim w oparciu o system informacji o terenie (GIS)” w 
ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego 
na lata 2007 – 2013, 

e) zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Ornontowice a Gminą Orzesze 
na powierzenie Gminie Orzesze zadania publicznego pn. „Sieć tras 
rowerowych na terenie powiatu mikołowskiego – infrastruktura aktywnych 
form turystyki”, 

f) regulaminu zawierającego zasady przyznawania i wypłacania stypendium 
specjalnego dla przedszkolaków, uczniów i studentów zamieszkałych w 
Gminie Ornontowice, 

g) wydania opinii w związku z projektem Uchwały Rady Miasta Mysłowice w 
sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
Szpital Nr 1 im. Św. Karola Boromeusza w Mysłowicach, 

h) zbycia w drodze przetargu lokalu numer 2a połoŜonego w Ornontowicach 
przy ulicy Akacjowej 20, 

i) zbycia w drodze przetargu lokalu numer 104 połoŜonego w Ornontowicach 
przy ulicy śabik 9, 

j) wyraŜenia zgody na wydzierŜawianie gruntów pod garaŜ wolnostojący na 
terenie Gminy Ornontowice na okres krótszy niŜ 3 lata, 
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k) wyraŜenia zgody na wydzierŜawianie gruntów pod kioski RUCH na terenie 
Gminy Ornontowice na okres krótszy niŜ 3 lata. 

8. Sprawy bieŜące.  
9. Informacja o realizacji inwestycji w gminie. 
10. Interpelacje radnych. 
11. Wolne głosy i wnioski. 
12. Zakończenie sesji. 

 
Porządek przyjęto bez uwag. 
 
W dalszej części obrad Przewodniczący Rady raz jeszcze serdecznie powitał 
Katarzynę Muras - zawodniczkę Stowarzyszenia Dalekowschodnich Sztuk Walki 
„TAO” oraz Pana Mirosława Barszowskiego - trenera Stowarzyszenia. 
 
Kolejno głos zabrał radny Tadeusz Zientek, który przedstawił obecnym pokrótce 
dokonania K. Muras, informując między innymi o zdobyciu przez nią IV miejsca na 
mistrzostwach świata w Indonezji. Kolejno głos zabrał Mirosław Barszowski, który 
przybliŜył działalność Stowarzyszenia oraz plany na najbliŜszą przyszłość.  
 
Ad. 3 
Na poprzedniej sesji nie wpłynęły interpelacje radnych, stąd punkt został 
wyczerpany. 
 
Ad. 4 
W tym punkcie Przewodniczący Rady odczytał informację dot. podsumowania 
działalności Rady Gminy za 2008 rok (załącznik nr 4 do protokołu ). 
 
Ad. 5 
Wójt Gminy odczytał informację o realizacji uchwał Rady Gminy i pracy Zespołu 
Kierującego Urzędem Gminy między sesjami, a jej treść stanowi załącznik nr 5  do 
protokołu . 
 
Ad. 6 
Będąc przy temacie dotyczącym sytuacji finansowej gminy, Wójt Gminy 
poinformował, Ŝe 22 grudnia br. kopalnia wpłaciła naleŜność z tytułu opodatkowania 
podatkiem od nieruchomości urządzeń technologicznych w wyrobiskach górniczych 
za 2004 rok w kwocie 7.365.670,70 zł. Do 10 stycznia 2009r. powinna wpłynąć 
naleŜność za 2005r. Wójt wspomniał teŜ o aktualnej sytuacji prawnej w tym zakresie. 
 
Ad. 7 
W tym punkcie radni dyskutowali nad projektami poszczególnych uchwał: 
 
a) w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatow i Mikołowskiemu. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały. Temat pokrótce 
wyjaśniła Kierownik Wydziału Promocji i Pozyskiwania Funduszy Pani Aleksandra 
Malczyk. 
  
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
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Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  
• Za: 15 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXIII/238/08 w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Mikołowskiemu, na stan 15-tu radnych została przyjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 6  do protokołu . 

 
b) w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatow i Mikołowskiemu. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały. 
 
Na pytanie radnego Kaczora o termin realizacji projektu odpowiedzi udzieliła Pani 
Aleksandra Malczyk, Kierownik Wydziału Promocji i Pozyskiwania Funduszy. 
Wspomniała, Ŝe umowy muszą być podpisane do końca 2009 roku. Realizacja 
nastąpi najwcześniej w 2010 roku. 
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 15 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXIII/239/08 w sprawie: udzielenia pomocy finansowej  Powiatowi 
Mikołowskiemu, na stan 15-tu radnych została przyjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 7  do protokołu. 

 
c) w sprawie: zmiany Planu Odnowy Miejscowo ści na lata 2008-2014 – Gmina 
Ornontowice. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały. 
 
Radny Zientek zwrócił uwagę, Ŝe materiał ten nie jest spójny z WPI. Kierownik 
Wydziału Promocji i Pozyskiwania Funduszy oznajmiła, Ŝe po posiedzeniach Komisji 
Stałych zostało to skorygowane a ostateczna wersja projektu jest zgodna z 
wieloletnim planem inwestycyjnym. 
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 15 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXIII/240/08 w sprawie: zmiany Planu Odnowy Miejscowości na lata 
2008-2014 – Gmina Ornontowice, na stan 15-tu radnych została przyjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 8  do protokołu . 
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d) w sprawie: przyst ąpienia Gminy Ornontowice do projektu pn. „Budowa 
zintegrowanego systemu zarz ądzania Gminami Powiatu Mikołowskiego i 
Powiatem Mikołowskim w oparciu o system informacji o terenie (GIS)” w 
ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województ wa Śląskiego na lata 
2007 – 2013. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały. 
 
Radny Nowak spytał o koszty. Wkład gminy na 2009 rok to 65 tys. zł.   
 
Radny Milanowski spytał co będzie w przypadku, gdyby któraś z gmin nie włączyła 
się do projektu. Kierownik WPiPF oznajmiła, Ŝe system GIS dotyczy całego Powiatu 
Mikołowskiego i jest potrzebny kaŜdej z gmin więc raczej taka sytuacja nie będzie 
miała miejsca.  
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 1 

 
Uchwała Nr XXXIII/241/08 w sprawie: przystąpienia Gminy Ornontowice do 
projektu pn. „Budowa zintegrowanego systemu zarządzania Gminami Powiatu 
Mikołowskiego i Powiatem Mikołowskim w oparciu o system informacji o terenie 
(GIS)” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego 
na lata 2007 – 2013, na stan 15-tu radnych została przyjęta 14 głosami „za" przy 
1 wstrzymującym i stanowi załącznik nr 9  do protokołu . 

 
e) w sprawie: zawarcia porozumienia pomi ędzy Gmin ą Ornontowice a Gmin ą 
Orzesze na powierzenie Gminie Orzesze zadania pn. „ Sieć tras rowerowych na 
terenie powiatu mikołowskiego – infrastruktura akty wnych form turystyki”. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 15 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXIII/242/08 w sprawie: zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą 
Ornontowice a Gminą Orzesze na powierzenie Gminie Orzesze zadania pn. „Sieć 
tras rowerowych na terenie powiatu mikołowskiego – infrastruktura aktywnych 
form turystyki” na stan 15-tu radnych została przyjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 10  do protokołu. 
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f) w sprawie: regulaminu zawieraj ącego zasady przyznawania i wypłacania 
stypendium specjalnego dla przedszkolaków, uczniów i studentów 
zamieszkałych w Gminie Ornontowice. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały. 
 
Radny Spyra odczytał z protokołu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu wniosek dot. 
zmian co do proponowanych wysokości stypendium w niniejszym projekcie uchwały. 
 
W aktualnym projekcie uchwały czytamy: 
 
„VII. Wysokość stypendium i warunki wypłaty: 
1. Wysokość stypendium wynosi: 

a) za osiągnięcie wskazane w ust. II pkt 1 lit. a): 
� dla uczniów szkół podstawowych, uczniów gimnazjum oraz uczniów szkół 

ponadgimnazjalnych 1.000,00 zł na dany semestr (tj. miesięcznie 200,00 
zł) 

� dla studentów 1.500,00 zł na dany semestr(tj. miesięcznie 300,00 zł) 
b) za osiągnięcie wskazane w ust. II pkt 1 lit. b) i c): 

� dla przedszkolaków, uczniów szkół podstawowych, uczniów gimnazjum 
oraz uczniów szkół ponadgimnazjalnych 850,00 zł na dany semestr(tj. 
miesięcznie 170,00 zł) 

� dla studentów 1.350,00 zł na dany semestr(tj. miesięcznie 270,00 zł)”. 
 
Z treści protokołu Komisji OKiS wynika: „Po przeanalizowaniu w/w projektu uchwały 
komisja proponuje następujące wysokości stypendium: 
a.) za osiągnięcia wskazane ust. II pkt 1 lit. a.) 

� dla uczniów szkół podstawowych, gimnazjum oraz szkół ponadgimnazjalnych 
1000 zł na dany semestr ( tj. 200 zł miesięcznie) – stawka obowiązująca 
dotychczas to 750 zł za semestr. 

� dla studentów 1500 zł na dany semestr (tj. 300 zł miesięcznie) – stawka 
obowiązująca dotychczas to 1250 zł za semestr. 

b.) za osiągnięcia wskazane w ust. II pkt 1 lit. b.) i c.) 
� dla przedszkolaków, uczniów szkół podstawowych, gimnazjum oraz szkół 

ponadgimnazjalnych 800 zł na dany semestr (tj. 160 zł miesięcznie) – stawka 
obowiązująca dotychczas to 750 zł za semestr. 

� dla studentów 1300 zł na dany semestr (tj. 260 zł miesięcznie) – stawka 
obowiązująca dotychczas to 1250 zł za semestr”. 

 
Radny Milanowski spytał następnie o uwzględnienie w projekcie uchwały 
przedszkolaka. 
 
Pani Sekretarz odpowiedziała, Ŝe jest to tylko propozycja, natomiast zauwaŜa się 
uaktywnienie dzieci na poziomie wieku przedszkolnego. 
 
W związku z tym, Ŝe radny nie zgłosił wniosku formalnego co do zasadności 
uwzględnienia w projekcie uchwały przedszkolaka, tej kwestii nie poddano 
głosowaniu.  
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Natomiast wniosek Komisji OKiS, jako wniosek formalny, poddany został głosowaniu, 
w wyniku którego za zmniejszeniem w/w kwot opowiedziało się (na ustawowy stan 15 
radnych, obecnych 15 radnych): 

• za: 14 
• przeciw: 0 
• głosy wstrzymujące: 1 

 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 15 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXIII/243/08 w sprawie: regulaminu zawierającego zasady 
przyznawania i wypłacania stypendium specjalnego dla przedszkolaków, 
uczniów i studentów zamieszkałych w Gminie Ornontowice, na stan 15-tu 
radnych została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 11  do 
protokołu . 

 
g) w sprawie: wydania opinii w zwi ązku z projektem Uchwały Rady Miasta 
Mysłowice w sprawie likwidacji Samodzielnego Public znego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej Szpital Nr 1 im. Św. Karola Boromeusza w Mysłowicach. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały. Podkreślił, Ŝe rada 
głosuje nad wydaniem opinii POZYTYWNEJ. 
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 9 
• Przeciw: 2 
• Głosy wstrzymujące: 4 

 
Uchwała Nr XXXIII/244/08 w sprawie: wydania opinii w związku z projektem 
Uchwały Rady Miasta Mysłowice w sprawie likwidacji Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpital Nr 1 im. Św. Karola Boromeusza 
w Mysłowicach na stan 15-tu radnych została przyjęta 9 głosami „za” przy 2 
przeciwnych i 4 wstrzymujących się i stanowi załącznik nr 12 do  protokołu. 

 
h) w sprawie: zbycia w drodze przetargu lokalu nume r 2a poło Ŝonego w 
Ornontowicach przy ulicy Akacjowej 20. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 15 
• Przeciw: 0 
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• Głosy wstrzymujące: 0 
 

Uchwała Nr XXXIII/245/08 w sprawie: zbycia w drodze przetargu lokalu numer 2a 
połoŜonego w Ornontowicach przy ulicy Akacjowej 20 na stan 15-tu radnych 
została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 13  do protokołu . 

 
i) w sprawie: zbycia w drodze przetargu lokalu nume r 104 poło Ŝonego w 
Ornontowicach przy ulicy śabik 9. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 15 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXIII/246/08 w sprawie: zbycia w drodze przetargu lokalu numer 
104 połoŜonego w Ornontowicach przy ulicy śabik 9, na stan 15-tu radnych 
została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 14  do protokołu. 

 
j) w sprawie: wyra Ŝenia zgody na wydzier Ŝawianie gruntów pod gara Ŝ 
wolnostoj ący na terenie Gminy Ornontowice na okres krótszy ni Ŝ 3 lata. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały. 
 
Na prośbę radnego Nowaka Wójt przybliŜył pokrótce temat, informując, Ŝe dot. to 
garaŜu przy ul. Cyprysowej.  
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 15 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXIII/247/08 w sprawie: wyraŜenia zgody na wydzierŜawianie 
gruntów pod garaŜ wolnostojący na terenie Gminy Ornontowice na okres 
krótszy niŜ 3 lata, na stan 15-tu radnych została przyjęta jednogłośnie i 
stanowi załącznik nr 15  do protokołu . 

 
k) w sprawie: wyra Ŝenia zgody na wydzier Ŝawianie gruntów pod kioski RUCH 
na terenie Gminy Ornontowice na okres krótszy ni Ŝ 3 lata. 
 
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek projektu uchwały. 
 
Podobnie jak poprzednio Wójt wyjaśnił temat, informując, Ŝe RUCH zwrócił się ze 
stosownym pismem, co do prowadzenia działalności gospodarczej w tym zakresie. 
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Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 15 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXIII/248/08 w sprawie: wyraŜenia zgody na wydzierŜawianie 
gruntów pod kioski RUCH na terenie Gminy Ornontowice na okres krótszy niŜ 3 
lata, na stan 15-tu radnych została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 
16 do protokołu. 

 
Ad. 8 
W Sprawach bieŜących głos zabrał Wójt, który: 

• wspomniał o wpływie wniosku o zatwierdzenie taryf za zbiorowe zaopatrzenie 
w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków dla Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Wodociągowej w Ornontowicach, 

• zwrócił uwagę na konieczność zastanowienia się nad najbardziej właściwym 
sposobem ulokowania i wykorzystania pieniędzy, które gmina otrzymała i 
otrzyma od kopalni w związku z opodatkowaniem wyrobisk górniczych,  

• wspomniał o kolejnym spotkaniu z właścicielem Pałacu, które odbędzie się 13 
stycznia 2009r. 

 
Ad. 9 
W ramach punktu dot. inwestycji w gminie radny Milanowski spytał o Ŝółte rury 
biegnące przez plac zabaw. Wójt oznajmił, Ŝe firma, która realizuje nitkę gazociągu 
dostała w kwietniu przyzwolenie na wykonanie inwestycji. Zadanie miało być 
wykonane do końca 2008 roku. Po spotkaniu okazało się, Ŝe odstępstwo połoŜenia 
w/w rur moŜe być tylko do metra w stosunku do projektu, który uzyskał pozwolenie 
na budowę. Wójt otrzymał zapewnienie od firmy, Ŝe Ŝadna zabawka nie zostanie 
naruszona.  
 

Ad. 10 
Nie wpłynęły interpelacje radnych. 
 
Ad. 11 
W „Wolnych głosach i wnioskach” głos zabrali radni. 
 
Radny Szołtysek  zwrócił uwagę na fakt zalegania lodu na drogach w Ornontowicach 
oraz brak reakcji ze strony ZGKiW na powyŜsze. Wójt poprosił o kontakt telefoniczny 
z Zakładem w takich sytuacjach. 
 
Radny Kotyczka  wspomniał o śliskich wyjazdach z ul. Akacjowej sugerując 
ustawienie tam skrzyni z piaskiem. 
 
Radny Milanowski  poruszył temat ustawienia słupków przy ul. Orzeskiej (Delikatesy 
Centrum). W odpowiedzi Wójt oznajmił, Ŝe słupki są juŜ fizycznie w przyziemiu, 
natomiast trzeba je trochę przerobić. 
 
Radna Kozioł  przypomniała o ustawieniu wiaty przy ul. Orzeskiej. 
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Radny Mozgalik  oznajmił, Ŝe igły, które spadły z cisów na ul. Pośredniej zalegają 
całe pobocze, wyraŜając swą obawę, Ŝe moŜe to spowodować zapchanie studzienek 
w sytuacji, gdy wystąpią opady deszczu. 
 
Radny Kotyczka  poprosił o sprawdzenie, czy prawdą jest, Ŝe w szpitalu w Knurowie 
pacjenci z Ornontowic nie są chętnie przyjmowani. 
 
Radny Mozgalik  spytał o kwestię komunikacji autobusowej. Co do PKS-u gliwickiego 
Wójt odparł, Ŝe utrzymane zostaną 2 kursy – o 5.50 do Gliwic i kurs powrotny po 
15.00 – do końca czerwca zostanie podpisana taka umowa. Przygotowano równieŜ    
ankietę dla korzystających z komunikacji, która umoŜliwi realną ocenę sytuacji i 
sprecyzuje potrzeby mieszkańców w tym zakresie. 
 
Radna Kozioł  zgłosiła, Ŝe jedna z mieszkanek Ornontowic w zaawansowanej ciąŜy 
udała się do ginekologa do Gminnego Ośrodka Zdrowia i usłyszała, Ŝe po zwolnienie 
lekarskie ma się udać do Knurowa. Radna zadała pytanie, czy taka praktyka jest 
prawidłowa? Wójt odparł, Ŝe nie zna procedur lekarskich, dodając, Ŝe zapyta o 
powyŜsze Panią Dyrektor GOZ. 
 
Radny Kotyczka , w nawiązaniu do tematu komunikacji autobusowej, spytał o 
kwestię obliczania wozokilometrow. Wójt odpowiedział, Ŝe winno się rozróŜniać 
wozokilometry planowane i wykonane. Poprosił, aby w razie powzięcia informacji o 
wypadku jakiegoś kursu, zgłosić powyŜsze do Urzędu Gminy. 
 
Wójt  wspomniał ponadto o rozpoczęciu II turnieju piłki siatkowej o puchar Wójta. 
 
Przewodnicz ący Rady  przypomniał, Ŝe w miesiącu styczniu na posiedzeniach 
komisji omawiany będzie temat taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej w 
Ornontowicach oraz plany pracy Rady Gminy i Komisji Stałych na I półrocze 2009r. 
 
Korzystając z okazji Przewodniczący podziękował wszystkim za współpracę w 
mijającym roku. 
 
Ad. 12 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował wszystkim za udział i o godz. 18.10 zakończył sesję Rady Gminy 
Ornontowice. 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy 
(-) Stanisław Malczyk 

 
 
 
 
Protokołowała: Iwona Skrzypczyk 


